

Östergötlands Orienteringsförbund



Protokoll vid styrelsemöte nr 5, 14 maj 2025

Plats: LOK-gården, kl. 18:00

Närvarande: Ebba Hedegård, Eva-Karin Jönsson, Johan Knutsson, Johan Pettersson, Lena Fröberg, Maria Lillieström, Mattias Nilsson, Per Magnusson och Joakim Kjellberg
Meddelat förhinder: Julia Modig Tjärnström

1. Mötets öppnande, dagordning

Ebba öppnade mötet och dagordningen godkändes.

2. Besök av RF-SISU Östergötland, Carl Eriksson

Carl är idrottskonsulent, RF-SISU Östergötland. RF-SISU erbjuder folkbildning i idrottsföreningar och stödjer och utvecklar idrotten. RF-SISU har ett stort utbud av utbildningar och kan också samarbeta kring olika projekt. Inom RF-SISU finns spetskompetens med kunskap kring till exempel projektstöd, ungdomsidrott, jämlik idrott. Det går att söka medel ur STF-fond och bidrag till projekt/utvecklingsresor. Vid samtalet gavs olika exempel på insatser där RF-SISU samarbetat med föreningar: stöd till ny styrelse, kassörsutbildning, föreläsare vid medlemsmöten, planering vid utbildningsinsats, hjälp att sätta ihop material till familjer som är nya inom sporten, litteraturinköp vid utbildningar.

Vid ordförandekonferensen i höst tar vi upp RF-SISU och ger exempel på olika samarbeten, till exempel hur OK Motala samarbetat.

Ett exempel skulle kunna vara att få igång ett projekt kring skolgårdskartor.

3. Föregående protokoll

Från protokollet tog vi upp följande:

SOFTs fortbildning till distrikt och distriktets klubbar.

Ebba hade skrivit till SOFT och ställt frågor om fortbildningens innehåll, planering i tid och omfattning. De svar vi fått från SOFT var inte så tydliga och då tycker vi att det är svårt att entusiasmera och engagera klubbar.

Ebba får i uppdrag att svara SOFT att vi inte är intresserade av att delta i fortbildningen.

Distriktsmatchen 2025 ansvarar ungdomskommittén för. Sara Nordwall Forsberg tar ansvar.

Kring dispens, om att en ungdom i distriktet ska få springa med skugga kommer SOFT att fatta beslut den 19 maj.

Kring inventarielista

Vi diskuterade förslaget som Mattias gjort.

Mattias jobbar vidare med förslaget och Per skickar sedan ut till klubbarna.

Ledamöter i valberedningen. Marianne Nyman kommer att gå in i valberedningen för västra delen av distriktet. Klubbarna TGOK, Motala AIF och Motala OK kommer att bemanna en post i valberedningen på rullande schema, ett år i taget.

För centrala delen jobbar IFK Linköping med frågan.

4. Interimsbeslut

Inga beslut har fattats sedan senaste mötet.

5. Ekonomi

Julia har skickat information om ekonomin. Inga större händelser sedan sist.

6. Information från SOFT

a) Distriktsmöte #4 2025

Uppföljning av Hitta ut är på gång

Riksidrottsmöte i slutet av maj.

Ungdomsrådet presenterade sig. De har hittills arbetat med former för gruppen.

De kommer att vara med på Rikslägre för att berätta om syftet med

ungdomsrådet. Medlemmar till ungdomsrådet kommer att väljas på O-Ringen.

Fredrik Tanfara, marknads- och försäljningschef berättade om ekonomin. Han

tog upp vikten av att hitta fler partners.

b) SOFT har svarat på vår skrivelse om upphandling av hyra av toaletter

SOFT ser att det är svårt med ramavtal och kommer inte att arbeta vidare med frågan.

Ebba och Johan kollar vidare kring uthyrare i Östergötland.

7. Skrivelser och rapporter

Inga skrivelser eller rapporter

8. Information från ungdomskommittén

Maria Österlund, Matteus SI är ny medlem i ungdomskommittén.

Det finns ansvariga till på aktiviteterna under året.

Rikslägre i Idre i juni är fullt. 48 östgötaungdomar är anmälda.

9. Övriga frågor

- a) Arrangemangskommittén hade möte samtidigt som styrelsen, så vi fick aktuell information. Kommittén har delat upp några av de arbetsuppgifter som Björn

tidigare gjort:

Sören Nilsson Påledal kallar till möten och är ansvarig för kontakter med SOFT, Gitte Engström skriver protokoll, Tomas Persson tar mer av kartkontroll;

Johan Persson kommer att göra utdelning av E-nummer till nya kartor;

Kontakter tas med ytterligare personer för att förstärka kommittén.

Joakim Kjellberg är beredd att gå in som mark- och viltansvarig.

- b) Från Marianne Nyman, TGOK har kommit förslag till diskussionspunkter att ta upp på ordförandekonferensen i höst:

Hur kan vi jobba i organisationerna?

Kan vi göra på något annat sätt som skulle göra det lättare att få folk?

Finns det någon klubb som har hittat något framgångsrikt sätt att rekrytera ideell kraft?

- c) Kommande mötesdatum

onsdag 18 juni digitalt kl. 20.00

torsdag 4 september 18.00 LOK-gården (lokvärdarna ansvarar för fika)

onsdag 15 oktober kl. 18.00 LOK-gården eller Ödeshög

ev onsdag 19 november kl. 20.00 digitalt

ordförandekonferens torsdag 27 nov 18.00 fika, 18.30 möte

onsdag 17 december kl. 20.00 digitalt

10. Mötets avslutande

Ebba avslutade mötet och tackade för visat intresse.

.....

Mötets ordförande

Sekreterare